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متن پرسش

استاد عزیزم سلام: نمی دانم چرا وقتی رئیس جمهور اینگونه صحبت می کند (1/10/97) که البته

تکراری هم هست غمی عمیق مرا فرا می گیرد آخر خیلی بی انصاف هست. آنگونه القا می کند آنهائی

که با این فضای مجازی مخالفند همانهایی هستند که می گفتند با دوش نمی توان غسل انجام داد و

یا تفاسیری که از آن آیه ها داشت کلمه حق یراد بها الباطل است استاد چه کنیم که به این غم دچار

نشویم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده هم نگران میشوم که چگونه این انسانهای تجددزده چه در لباس

روحانی و چه در لباس غیر روحانی، چگونه غبار در چشم حقیقت میپاشند. نمیدانند این راهی که به

بهانههای واهی و جزئی، سنتِ فرهنگی ما را نادیده و به تمسخر میگیرند موجب میشود تا اتفاقاً

ریشهی خود را بزنند. از گذشته و از سرنوشت کسرویها عبرت نمیگیرند. هیچ ظلمی به اندازهی ظلم

به سنن اصیل یک ملت نیست. آقای روحانی در جمع وزیر و مدیران وزارت ارتباطات می گویند: «دیگر

نمیشود فضای مجازی را از زندگی مردم جدا کرد. دیگر این امر قابل تحقق نیست که حاکمیت از

مردم بخواهد بهعنوان مثال موبایل را بهخاطر برخی آسیبهایش کنار بگذارند»!. در حالی است که

هیچگاه حاکمیت به مردم نگفته است که موبایل را کنار بگذارید و فضای مجازی را از زندگی خود

حذف کنید! این قبیل جنجالسازیهای مهندسی شده، علاوهبر ایجاد حواسپرتی در بخشی از جامعه،

میان مردم شکاف ایجاد کرده و چهبسا ممکن است بخشهایی از جامعه را مقابل یکدیگر قرار داده و

یکپارچگی میان مردم را خدشهدار کند. موفق باشید


